

ကျသန့်- Akron Children's Hospital (Children's) ဒီးအပူဘဉ်ထွဲမလသကိးတဖ်ကျဲးစးထဲးဂံထဲးဘါဝဲလာတဖ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤတၢ်ကွၢ်ထွဲ လၢပဲၤဒီးကံၤစီဆူပုၤဆူးပုၤဆါလၢပမၤစၢၤအဝဲသ့ၣ်တဖ်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ။

တၢ်စူးကါ **Financial Assistance Policy** (တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤကျိၣ်စ့ကျဲးသန့) အံၤလၢပုၤဆူးပုၤဆါ မ့တမ့ၢ် ဟံၣ်ဖိဃီဖိလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤ, တၢ်အုၣ်ကီၤအိၣ်တလၢတပဲၤဒီးအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤဒီးတုၤထီၣ်ဘးဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့အနီၣ်ထီၣ်တနီၤနီၤဒ်အမ့ၢ်တၢ်မၤအတကျိၣ်ဖဲကျဲးသန့အံၤအပူၤန့ၣ်လီၤ။ ကျဲးသန့အံၤအတၢ်ပညိၣ်မ့ၢ်ဝဲတၢ်ကဒုးန့ၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်မၤကျိၣ်ကျဲးတဖ်လၢ **Patient Financial Services** (တၢ်မၤစၢၤပုၤဆူးပုၤဆါကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီ) ဒုးန့ၣ်ဖျါထီၣ်ဟံၣ်ဖိဃီဖိဒီးပုၤဆါဒ်န့ၣ်အသိးတဖ်လၢအကြးဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲတလၢအပူၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ထူးစ့ၤလီၤအပူၤသ့ဖဲ **Children's** န့ၣ်လီၤ။ ကျဲးသန့အံၤကဒုးန့ၣ်ဖျါထီၣ် တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်ဆါဟံၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤ အတၢ်တိၣ်ကျဲး / တၢ်ကွၢ်ထွဲတလၢအပူၤ (**Hospital Care Assurance Program, HCAP/Free Care**) ဒီး **CHILDREN'S** တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကွၢ်ထွဲ အတၢ်တိၣ်ကျဲး (**Children's charity care program**), ဒီးကဟ်လီၤ ဝဲဒၣ်တၢ်ကြးဒီးခွဲး ယၢ်အနီၣ်ထီၣ်ဒီးဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤအတကျိၣ်လၢတၢ်ပၤဆုၤရဲၣ်ကျဲးတၢ်တိၣ်ကျဲးတဖ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ။

Children's လူၤဟံၣ်မၤထွဲဝဲဒၣ် ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကူၤယါဘျါဆူၣ်ချ့ဒီးတၢ်ဖဲး တၢ်မၤအတၢ်သိၣ်တၢ်သီ (**Emergency Medical Treatment and Labor Act, EMTALA**) ဒီး **Joint Commission** အတၢ်လိၣ်တဖ်ဘဉ်ထွဲဒီးတၢ်သိၣ်တၢ်သီလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကူၤယါဘျါဆူၣ် ချ့လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ဝဲဒၣ်ပုၤတဂၤအကျိၣ်စ့တၢ်အိၣ်သး မ့တမ့ၢ် ဖဲအဝဲသ့ၣ်မ့ၢ်ကြးဝဲဘဉ်ဝဲဒီးတၢ်မၤစၢၤလၢအအိၣ်ဖဲ **Financial Assistance Policy** (တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤကျိၣ်စ့ကျဲးသန့) အဖိလၢန့ၣ်လီၤ။ လၢန့ၣ်အမံၤညါ, **Children's** တမၤဟးဂီၢ်ပုၤလၢအယုထံၣ်န့ၣ်ဝဲဒၣ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ် ကူၤယါဘျါဆူၣ်ချ့ဒီးတၢ်ကူၤကွၢ်ထွဲဆူၣ်ချ့လၢအလီၢ်အိၣ်တဖ်အသး ဒီဖျါတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်လီၤတၢ်ဟ့ၣ်ဘူးလဲတချုးဒီးဖဲတၢ်ကူၤယါဘျါအခါ မ့တမ့ၢ် ဟ့ၣ်တၢ် ပျဲလၢကထာဖျိၣ်ဒုၣ်ကမၢ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖ်လၢအမၤတံၢ်တံၢ်ဝဲဒၣ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကူၤကွၢ်ထွဲဆူၣ်ချ့အတၢ်သိၣ်တၢ်သီန့ၣ်ဘဉ်လီၤ။

တၢ်ဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်တယၢ်လီၤစ့တဘျီလၢလၢသ့ဝဲဒီဖျါ **Financial Counseling** (တၢ်ဟ့ၣ်ကုၣ်ဟ့ၣ်ဖးကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီ) ဖဲ **330-543-2455, MyChart**, မ့တမ့ၢ် **ACH** အချၢတပၤ အဟံၣ်ယဲၤသန့န့ၣ်လီၤ။

တၢ်အခိပညိတဖ်-

တၢ်ဘဉ်ထွဲမလသကိးတဖ်- ဒီပနီၣ်ဘဉ်ထွဲမလသကိးတဖ်လၢဘဉ်တၢ်ပၤဘဉ်အီၤလၢ **Children's Hospital Medical Center of Akron** လၢအဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤတၢ်ကူၤကွၢ်ထွဲဆူၣ်ချ့အလီၢ်အိၣ်တဖ်န့ၣ်လီၤ။ **Children's** တၢ်ကွၢ်ထွဲလၢ ဟံၣ်ကရူၢ် (**Children's Home Care Group, CHCG**) မ့ၢ်ကရၢလၢအပၤဘဉ်ခိပနီၣ်အဒုးခဲလၢခဲဆ့ဒီးဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဒ်ကျဲးသန့အံၤဟံၣ်ပနီၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ။

တၢ်ထာစ့ကဒွဲစရိလီၤလၢအနီၣ်ဂံၢ်ထီၣ်ရီၤတဖ် (Amount Generally Billed, AGB) - AGB မ့ၢ်ဝဲတၢ်ထူးစ့ၤလီၤစ့တၢ်ထီၣ်ယူအနီၣ်ထီၣ်လၢ တၢ်ဟ့ၣ် ဝဲဆူ **Children's** ပနီၣ်တၢ်ကၤဒီး **Medicare** ပုၤဆါတဖ်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ။ တၢ်ဂံၢ်ဒွဲး **AGB** တၢ်စူးကါဝဲဒၣ်တၢ်ကွၢ်ကဒါ က့ၤတၢ်မၤကျိၣ်ကျဲးဖဲအပူၤ ကွၢ်န့ၣ်တၢ် ထူးစ့ၤလီၤစ့လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤဝဲလာတၢ်အနီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွဲးအံၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ။ ပုၤဆါလၢအဟ့ၣ်တၢ်ဘူးတၢ် လဲလၢအနီၣ်ကစၢ်ဒ်ဝဲန့ၣ်တၢ်တထာအါ ထီၣ်အီၤဂ့ၢ်ဂီၢ် အူတၢ်ကွၢ်ထွဲအလဲ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကူၤကွၢ်ထွဲဆူၣ်ချ့အလီၢ်အိၣ်အလဲလၢအအါန့ၣ်ဒီး တၢ်ထာစ့ကဒွဲစရိထီၣ်ရီၤလၢပုၤဆါတဖ် လၢအိၣ်ဒီး တၢ်အုၣ်ကီၤတဖ်န့ၣ် ဘဉ်လီၤ။

ဟံၣ်ဖိဃီဖိနီၣ်ဂံၢ်- လၢ **HCAP/Free Care** အဂီၢ်, ဟံၣ်ဖိဃီဖိနီၣ်ဂံၢ်ပၢ်ဃုာ်ဒီးပုၤဆါ, ပုၤဆါအဒီမၤဝဲ (မ့တမ့ၢ်ဘဉ်လၢအဝဲသ့ၣ်အိၣ်ဆိးဖဲဟံၣ်တ ဖျါဃီအပူၤ), ဒီးပုၤဆါအဖိခဲလၢခဲဆ့, အနီၣ်ကစၢ်အဖိ မ့တမ့ၢ် လုၢ်ဖိ, လၢအသးန့ၣ်အိၣ် **18** နံၣ်ဆူဖိလၢအအိၣ်ဆိးဖဲဟံၣ်တဖျါဃီအ ပူၤန့ၣ်လီၤ။ ပုၤဆါအ“ဟံၣ်ဖိဃီဖိ” အသးန့ၣ်မ့ၢ်အိၣ် **18** နံၣ်ဆူဖိလၢအအိၣ်ဆိးဖဲဟံၣ်တဖျါဃီအပူၤန့ၣ်လီၤ။ ပုၤဆါအမ့ၢ်ဝဲဒၣ်မိၢ်ပၢ်လၢအဖိတဒိၣ်တုၤခိၣ်ပုၤတဖ်လၢအမ့ၢ်မိၢ်ပၢ်အဖိဆဲးလၢအအိၣ်ဆိးဒီး ဖဲပုၤဆါအဖဲအဖုအဟံၣ်ပူၤ, “ဟံၣ်ဖိဃီဖိ” တဒုၣ်ပၢ်ဃုာ်ထဲဒ်မိၢ်ပၢ်(တဖ်)ဒီးမိၢ်ပၢ်အဖိခဲလၢခဲဆ့, နီၣ်ကစၢ်အဖိ မ့တမ့ၢ် လုၢ်ဖိလၢအသးန့ၣ်အိၣ် **18** နံၣ်ဆူဖိလၢအအိၣ်ဆိးဖဲဟံၣ်တဖျါဃီအပူၤန့ၣ်လီၤ။ မ့ၢ်တပၢ်ဃုာ်ဒီးတၢ်ပၤဆုၤရဲၣ်ကျဲးတၢ်အိၣ်ဆိး, ပုၤဆါလၢအသးန့ၣ်အိၣ် **18** နံၣ် မ့တမ့ၢ် ဆူဖိခိၣ်တဂၤလၢလၢတၢ်ကဟ်ပနီၣ် အနီၣ်ကစၢ်ဒ်ဝဲအဟံၣ်ဖိဃီဖိအိၣ်ထံးခိၣ်တုၤဃုာ်ဒီးအဒီမၤဝဲ, မ့ၢ်အိၣ်, ဒီးတၢ်ကဒုးပၢ်ဃုာ် အနီၣ်ကစၢ်အဖိ မ့တမ့ၢ် အဖိလၢအလုၢ်ဖိစ့ၤကိးန့ၣ်လီၤ။

လၢ **Children's Charity Care** အတၢ်ပညိၣ်အဂီၢ်, ဟံၣ်ဖိဃီဖိနီၣ်ဂံၢ်တၢ်ကဒုးပၣ်ဃုာ်ဒီးဖိတဖၣ်, မိၢ်ပၢ်, မိၢ်ယၢ်ပၢ်ယၢ်, ဒီးဒီပုၢ်ဝဲၣ်ခွါ/ဒီပုၢ်ဝဲၣ်မုၢ်(အယၢ်)လၢအအိၣ်ဆိးဖဲပုၤဆါအဟံၣ်ပူၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်တံၤမၤစၢၤကျိၣ်စ့ကမံးတံၢ် (Financial Assistance Committee) - ကမံးတံၢ်ဟံးမူဒါလၢတၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်ဂ့ၢ်ဒီးတူၢ်လိာ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤလၢတၢ်ဟံးကပၤကွၢ်ဝဲဖဲကျဲသန့အံၤအပူၤတမံၤလၢလၢန့ၣ်လီၤ. ကမံးတံၢ်မ့ၢ်ဝဲတၢ်ကဲသကိးပုၤပၤလီၢ်ဆၢနီၤခီဖျိ **Chief Financial Officer** (ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါခိၣ်ကျါ) ဒီး **Chief Medical Officer** (တၢ်ကူစါဆူၣ်ပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါခိၣ်ကျါ) န့ၣ်လီၤ.

ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဖိ- ပုၤတဂၤလၢလၢအဟံးမူဒါဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီလၢနီၢ်ကစၢ်စ့ကဒွဲစရီၤဟံးန့ၣ်လီၤထီၣ်ဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်မၤစၢၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟံးန့ၣ်- ပၣ်ဃုာ်ဒီးတၢ်ဟံးဖျိလါလဲ, တၢ်မၤဘူးလဲ, ဒီးတၢ်ဒီးန့ၣ်စ့တချူးတၢ်ထၢတၢ်ခိခဲလၢန့ၣ်လီၤ. လံာ်တူၢ်လိာ်စ့တဖၣ်လၢပၣ်ဖျါက့ၤတၢ်ဟံးမူဒါမၤစၢၤလီၤစ့လၢမ့ၢ်ကျိၣ်ဝဲၤကွၢ်တၢ်လၢကွၢ်လၢကွၢ်စ့တဖၣ်အဂီၢ်တၢ်ကံၢ်ဒွဲဝဲလၢနီၢ်ကစၢ်တၢ်မၤစံာ်မၤဝဲဒီးတၢ်တမၤစံာ်မၤဝဲခါလိာ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်ကျိၣ်ဝဲၤကွၢ်တၢ်လၢကွၢ်လၢကွၢ်စ့တဖၣ်ပၣ်ဃုာ်ဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိဘူးလဲအတၢ်လၢကွၢ်လၢကွၢ်စ့ (တၢ်ဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်ပုၤမၤတၢ်ဖိဘူးလဲဆူပုၤတဂၤလၢလၢလၢအတမ့ၢ်ထဲဒၣ်ပုၤလၢအိၣ်ဒီးအနီၢ်ကစၢ်တၢ်ဖိးတၢ်မၤ) ပုၤမၤတၢ်ဖိဘူးလဲအခိအသွဲတဖၣ်, တၢ်န့ၣ်ဘျူးလီၤဆီတဖၣ်, ဝဲဒီးပိးလီတဖၣ်, တၢ်ဆါတၢ်ဖိတၢ်လံာ်အပူၤကလံာ်, ဒီးတၢ်ပုၤတၢ်အတၢ်ဖိးတၢ်မၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်တဒုးပၣ်ဃုာ်နီၢ်ကစၢ်တၢ်အိၣ်ဆိးအတၢ်လၢကွၢ်လၢကွၢ်စ့တဖၣ်ဒ်အမ့ၢ်မ့ၢ်ကျိၣ်ဝဲၤကွၢ်တၢ်လၢကွၢ်လၢကွၢ်စ့အသိးဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်တၢ်ကံၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဖိသ့ၣ်ဒ်အမ့ၢ်တၢ်ဟံးန့ၣ်လၢဟံၣ်ဖိဃီဖိတဒ့ၣ်အဂီၢ်ခိၤထဲဒၣ်ဖဲလၢပုၤဆါမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဟံးလီၤသးလၢအကဒီးန့ၣ်တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဖိသ့ၣ်ဘူးလဲအခါန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကံၢ်ဒွဲဝဲဒၣ်တၢ်ဟံးန့ၣ်ခီဖျိ-

- o တၢ်ဂံၢ်အါထီၣ်ဝဲခီဖျိပုၤဆါ မ့ၢ်တမ့ၢ် ဟံၣ်ဖိဃီဖိအတၢ်ဟံးန့ၣ်လွံၣ်စး, ဒ်အအိၣ်ဟံးဝဲအသိး, လၢတၢ်ဆါဟံၣ်အတၢ်ဖိးတၢ်မၤဟံးဆိတ် 3 လါအနံၤသီလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤဝဲ **မ့ၢ်တမ့ၢ်**
- o တၢ်စူးကါပုၤဆါ မ့ၢ်တမ့ၢ် ဟံၣ်ဖိဃီဖိအတၢ်ဟံးန့ၣ်လွံၣ်စး, ဒ်အအိၣ်ဟံးဝဲအသိး, လၢတၢ်ဆါဟံၣ်အတၢ်ဖိးတၢ်မၤဟံးဆိတ် 12 လါအနံၤသီလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤဝဲန့ၣ်လီၤ.

နီၢ်ကစၢ်ဟ့ၣ်အလဲ- ပုၤဆါ/ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဖိတဖၣ်လၢအတၢ်အိၣ်ဒီးပုၤအဂၤတဖုအတၢ်အုၣ်ကီၤ, အဒိ, တအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤန့ၣ်လီၤ.

ပုၤဆါအတၢ်ဟံးမူဒါ, တၢ်ထၢတရံးစ့ကဒွဲစရီ, ပုၤဆါအလံာ်ဟံးဖျါ, တၢ်ကျဲးစးဟံးမူဒါလၢတၢ်ထၢဖျိ, ဒီး တၢ်ထၢဖျိတၢ်လီၤဆီအတၢ်ဖိးတၢ်မၤတဖၣ် (EXTRAORDINARY COLLECTION ACTIONS, ECAs) -

Children's ကလူၤထွဲဝဲဒၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လိးက့ၤစ့လၢပုၤဟ့ၣ်တၢ်အလဲအဂၤတဖုအအိၣ်ခဲလၢန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါ/ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဖိတဖၣ်ကြားမၤသကိးဝဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤပုၤအဂၤတဖုလၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်ဃုာ်ဒီးစးသီလုၣ် မ့ၢ်တမ့ၢ် တၢ်ကဲထီၣ်သတူၢ်ကလံာ်အဂ့ၢ်အကျိၣ်, တၢ်မၤသကိးတၢ်န့ၣ်ဘျူးတဖၣ်, မ့ၢ်တမ့ၢ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်လၢအလီၢ်အိၣ်အဂၤတဖၣ်လၢတၢ်မၤဝဲဒၣ်တၢ်ထၢစ့ကဒွဲစရီအတၢ်မၤကျိၣ်ကျဲးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်တၢ်ကံၢ်လိာ် ဝဲဒၣ် **Akron Children's** ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဖဲလၢပုၤဆါ/ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဖိမ့ၢ်တမၤသကိးဝဲအခါန့ၣ်လီၤ. ဖဲတၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်ပုၤအဂၤတဖုအတၢ်ဟ့ၣ်ဘူး လဲဝဲအလီၢ်ခဲ, ပုၤဆါကမံးမူဒါဝဲလၢ (တၢ်ဟ့ၣ်သကိးတၢ်အလဲ, တၢ်ဟ့ၣ်သကိးတၢ်အုၣ်ကီၤ, ဒီး/မ့ၢ်တမ့ၢ်တၢ်ထုးစ့လီၤစ့တဖၣ်) လၢတၢ်ကထၢစ့ စရီလၢပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဖိအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

အါတက့ၢ်, တၢ်စးထီၣ်တၢ်ထၢစ့အိၣ်ထံးခိၣ်ဘိတၢ်ကရၢလီၤဟံးဖျါဝဲဆူနီၢ်ကစၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အလဲအပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဖိအအိၣ်ဖဲ 5 သီအတီၢ်ပူၤတချူးဖဲတၢ်ထၢစ့ မ့ၢ်တမ့ၢ် တၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်ပုၤအဂၤတဖုဟ့ၣ်တၢ်အလဲခဲလၢဝဲအလီၢ်ခဲ, ဒီးတၢ်ဃုထီၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ဘူးလဲပုၤပုၤအခါန့ၣ်လီၤ. ပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဖိကအိၣ်ဒီးကံၢ်စီတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢတၢ်တၢ်ပီၣ်တဲသကိးဘၣ်ဃးတၢ်ထၢတၢ်အလဲ, တၢ်ဃုထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဒီး/မ့ၢ်တမ့ၢ် တၢ်မၤဝဲဒၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ဘူးလဲလၢပုၤပုၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကဆုာ်ဝဲဒၣ်လံာ်ဟံးဖျါဖဲတၢ်လဲတရံး 28 သီအတီၢ်ပူၤဒီးပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဖိကဒီးန့ၣ်ဝဲလံာ်ဟံးဖျါလွံၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆုာ်ဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့လံာ်ဟံးဖျါလွံၣ်ဘၣ်ကပၣ်ဃုာ်ဒီး **Plain Language Summary** (ကျိၣ်ယိယိအဂ့ၢ်ကျါတၢ်) လံာ်တၢ်ကွဲးဒီးဒီးတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲးဖဲပုၤအုၣ်ကီၤတၢ်ဖိဒီးန့ၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအလီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်မ့ၢ်တသုးကျဲးမၤဝဲဒၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ဘူးလဲဒီးတၢ်ကဲထီၣ်လိာ်ထီၣ်မ့ၢ်တအိၣ်ဝဲဒီးကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤလၢအဘၣ်ဘၢ မ့ၢ်တမ့ၢ် တၢ်ဟ့ၣ်ဘူးလဲတၢ်တီၢ်ကျဲးဒီးသန့ထီၣ်သးဖဲတၢ်တူၢ်လိာ်တၢ်ပၤဆါရဲၣ်ကျဲးဖဲ **Patient Financial Services** (တၢ်မၤစၢၤပုၤဆါကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီ)န့ၣ်, **Children's** ကဆုာ်ဝဲ

ဒုတိယကမ္ဘာစစ်ဆင်ရေးအတွက် အထောက်အကူပြုပေးရန်အတွက် ဖွဲ့စည်းပေးထားသော အဖွဲ့အစည်းများသည် အထောက်အကူပြုပေးရန်အတွက် အထောက်အကူပြုပေးနိုင်ပါသည်။
Children's ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့အစည်းများသည် အထောက်အကူပြုပေးနိုင်ပါသည်။
 ရာလီအင်အိတ်စ် **ECAs** ဖဲလ်ဒ်အင်အိတ်စ်-

- တက်ဟ်ဖျိုထီဗ်ကဒွဲစုဒ်အမုန်ကမာ်လတ်တဟ့ဗ်ဘုဒ်အလဲ
- တက်စုဗ်ညီဗ်ဆတ်ဖီးသဲစး
- တက်ဖီဗ်တက်ဗာ်လါလဲ
- တက်ဖီဗ်တက်ဗာ်စုတေးစရီ
- တက်နုပာဝဲဒုဗ်နီကစာ်အတက်စုလီဗ်ခိဗ်ခိဗ်

တချူးဒီးဖဲတက်ပာဆာမာဝဲဒုဗ် ECAs တမံလတ်လတ်-

1. **Children's** အချစ်စးတဖုန်ကအိဗ်ခိဝဲဒုဗ်အစုကတက် **120** သီဖဲတက်ဟ်လီဟ်ဖျိုဝဲဒုဗ်တက်ထာစုအလံာ်ဟ်ဖျိုအခိဗ်ထံးတဘျီဝဲအလီဗ်ခံ, ဒီး
2. **Children's** မုတမုန် အချစ်စးတဖုန်ကမာ်ဝဲဒုဗ်တက်ကျူးစးဂဲလီဗ်လါအိဗ်ဒီးအဂုန်အကျီ, လတ်ကတိ မုတမုန် တက်ကွဲး, လတ်ဘိးဘုဗ်သုဗ်ညါ **Children's** အပုအုဗ်ကီတက်ဖီလါကျိဗ်စုတက်မာစာ်အကျဲသန့, ပုအုဗ်ကီတက်ဖီဒီးနုတက်မာစာ်သုဗ်လဲဗ်အကျီအကျဲ လတ်မာပုဝဲဒုဗ်ကျိဗ်စုတက်မာစာ်အလံာ်ပတံ, ဒီး **Children's** တက်ဟ်လီသးလတ်စးထီဗ်မာ **ECAs**, ဒီး
3. တက်ပာဆာရဲဗ်ကျဲတက်မာစာ်ပုဆူးပုဆါကျိဗ်စုတက်ဝီတက်ကဘုဗ်ဆတ်တဲဝဲလါအမုန်တက်ကျူးစးဂဲလီဗ်လါအိဗ်ဒီးအဂုန်အကျီခဲလတ်လတ်ကြားဝဲဘုဗ်ဒီးတက်မာတက်ဆတ်ကျိဗ်စုတက်မာစာ်အဂီနုဗ်လီဗ်

FINANCIAL ASSISTANCE (တက်တိစးမာစာ်ကျိဗ်စု)-

Children's မုတမုန်လဲလီသးညီဝဲလတ်ဟ်ဖီဖီဖီတဖုန်အတက်လိဗ်ဘုဗ်အဂီ, ဒီးကျိဗ်စုတက်ဆိဗ်သန့အါမးလါအဝဲသုဗ်ကွန်ဆာဗ်ဘုဗ်ဝဲဖဲအတက်အိဗ်မုပုနုဗ်လီဗ်ပပုဟ့ဗ်ကုဗ်ဘုဗ်သးကျိဗ်စုတက်ဝီတဖုန်အိဗ်ဟ်ဝဲလါအကမာစာ်ဟ်ဖီဖီဖီတဖုန်လါအတက်ဒူးနုဗ်ကျဲဝဲဒုဗ်တက်ကူစါဆုဗ်ချ့စုကဒွဲစုဒ်ဒီးတက် ဟ့ဗ်တက်ဘူးတက်လဲအတက်မာကျဲကျဲတဖုန်နုဗ်လီဗ်

တက်ကြားဝဲဘုဗ်ဝဲလါကျိဗ်စုတက်မာစာ်အဂီလိဗ်ဘုဗ်ဝဲဒုဗ်ပုအဂုန်တဖုန်အတက်နုဗ်ဘျူးတဖုန်လါအလတ်ကွံာ်တုဗ်လံ (ပဗ်ဗုဒ်ဒီးတက်ဟ်ကီတက်ကွံာ်ထွဲဆုဗ်ချ့စုတက်ဟ်ဒီးတက်စုးကါစုလတ်လဲလီမာအီဗ်ညီအစုကဒွဲစုဒ်တဖုန်) မုတမုန် ပုဆါအဝဲနုဗ်တက်ကြားဝဲဘုဗ်ဝဲဒီးပုအဂုန်တဖုန်နုဗ်ဘျူးတဖုန်နုဗ်လီဗ် တက်ကဟ့ဗ်စာ်ကျိဗ်စုတက်မာစာ်ထဲလါပုဆါအဂီကစာ်စုဟဲနုဗ်ဟးထီဗ်အဖီခိဗ်ဒီးနုဗ်လီဗ် ပုပတံထီဗ်တက်ဖီခဲလတ်ကဘုဗ်တက်သမံထံအီဗ်လါပဒိဗ်တက်တိကျဲတဖုန်အဂီ (အဒိ, **Medicaid**) တက်အုဗ်ကီဒီးကဘုဗ်မာပုဝဲဒုဗ်ပဒိဗ်လံပတံအတက်မာကျဲကျဲတဖုန်လတ်ကွံာ်ထံဆိဗ်ဝဲလါ **HCAP** မုတမုန် **Children's Charity Care** အဂီနုဗ်လီဗ် တချူးဒီးဖဲတက်ကွံာ်ထံဆိဗ်ဟ်ပနီဗ်လီဗ်နုဗ်အီဗ်လါ **Akron Children's Charity** ဒီးဘုဗ်အခါ, ပုအိဗ်ဆိးဖဲ **Ohio** လါအဘုဗ်တက်ဟ်ကပကွံာ်အီဗ်လါ **Social Security** (ပုဂုဗ်ဝီတက်ဘုဗ်တက်ဘာ) ဒီး **Medicare** တက်ခိတက်သွဲတဖုန်ကဘုဗ် စုးကါဝဲဒုဗ်တက်မာပုလံာ်တကွံာ်ဒီး **4029** “လံာ်ပတံထီဗ်လတ်ဟ်ကပကွံာ်တက်ဖဲပုဂုဗ်ဝီတက်ဘုဗ်တက်ဘာဒီး **Medicare** တက်ခိတက်သွဲတဖုန်ဒီးတက် စုးကွံာ်တက်နုဗ်ဘျူးခွဲးယာ်” လတ်စုးကွံာ်ညီကွံာ်တက်လိဗ်ဘုဗ်တဖုန်အံးအဂီနုဗ်လီဗ် တက်ဟ်လီကျိဗ်စုတက်မာစာ်ပဗ်ဗုဒ်ဒီးတက်မာစာ်တလက်အပု မုတမုန် တက်ထူးစုလီဗ်အပုခီဖျီ **Children's** လါပုဆူးပုဆါဒီးအဟံဗ်ဖီဖီတဖုန်အဂီလါအဖျိုလီဗ်လါအဝဲသုဗ်တသုဟ့ဗ်ဝဲဒုဗ် တက်မာစာ်သုဗ်တဖုန်အလဲခဲလတ် မုတမုန် တနီဗ်နုဗ်လီဗ် ကျိဗ်စုတက်မာစာ်အိဗ်ဝဲလါဂုဗ်ဂီအူတက်မာစာ်ဒီးတက်ကူစါဆုဗ်ချ့အလီဗ်အိဗ်တဖုန်အဂီထံးခိဗ်ဘိ အဂီလတ်ကျဲဟ်လီဗ်အီဗ်ဖျီ **Children's** ဒီးအကသံဗ်သရဗ်တဖုန်အတက်ဖဲတက်မာဒီးပုရဲဗ်ကျဲမာစာ်တက်ဖဲတက်မာစာ်ခိဗ်အဂုန်တဖုန်ဖဲ **Children's** တက်လီဗ်တက်ကျဲတတီဗ်လတ်လါနုဗ်လီဗ် တက်တဒူးပဗ်ဗုဒ်ကျိဗ်စုတက်မာစာ်လါအမုန်ဝဲဒုဗ်တက်မာစာ်တဖုန်လါအဘုဗ်တက်ဟ့ဗ်လီဗ်ဖျီ ပုအဂုန်တဂုဗ်လတ်လါတက်တုဗ်လီဗ်အီဗ်လါအကထံဗ်လီဗ်ပုဆါတဖုန်ဖဲ **Children's** အလီဗ်တဖုန်, ဘုဗ်ဆုဗ်မုဗ်ပုလါအတအိဗ်ဒီးတက်ဖဲတက်မာစာ်ဖျီ **Akron Children's** နုဗ်လီဗ် တက်တဒူးပဗ်ဗုဒ်ပုရဲဗ်ကျဲမာစာ်တက်ဖဲအမံစရီတဖုန်ဘုဗ်သုဗ်တက်ထံဗ်နုဗ်အီဗ်သုဖဲ **ACH's** အချု [Financial Assistance | Akron Children's Hospital](#) (akronchildrens.org) မုတမုန် ကအိဗ်ဝဲဖဲတက်ဗုထီဗ်အခါနုဗ်လီဗ်

ပုဆါလါအဟ့ဗ်တက်ဘူးတက်လဲလါအဂီကစာ်ဒုဗ်ဝဲ

ပုၤဆါလၢအဟ့ၣ်တၢ်ဘျးတၢ်လဲၤလၢအနီၣ်ကစၢ်ဒၣ်ဝဲန့ၣ် တၢ်တထၢအါထီၣ်အီၤဂ့ၢ်ဂီၢ်အူတၢ်ကွၢ်ထွဲအလဲ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကူစါကွၢ်ထွဲဆူၣ်ချ့အလီၢ်အိၣ် အလဲလၢ အအါန့ၢ်ဒီးတၢ်ထၢစ့ကဒွဲစ့စီၣ်ရီၤလၢပုၤဆါသ့ၣ်လၢအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ်န့ၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ တၢ်ကလဲၤလိာ်ဘျီဘၣ်နီၣ်ကစၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အလဲ အစ့ဟဲန့ၣ်ဟး ထီၣ်တဖၣ်ဆူ **AGB** န့ၣ်လီၤ။

တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်ဆါဟံၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤအတၢ်တီၢ်ကျဲၤ/တၢ်ကွၢ်ထွဲတလၢ် အပူၤ (HOSPITAL CARE ASSURANCE PROGRAM, HCAP/FREE CARE)

ဒ်အမ့ၢ်တၢ်ဆါဟံၣ်အတၢ်နီၤလီၤဟံၣ်ဖျါတၢ်န့ၣ်လီၤပၣ်ဘုၣ်တယုတယီၤဖဲ **Ohio Medicaid** တၢ်တီၢ်ကျဲၤပူၤအသိး, **Children’s** ဒီးန့ၢ်စ့ဆိၣ်ထွဲခီဖျိ **Hospital Care Assurance Program** (တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်ဆါဟံၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤအတၢ်တီၢ်ကျဲၤ), တၢ်ကိးစ့ၢ်ကိးဝဲဒ်အမ့ၢ် **HCAP** မ့တမ့ၢ် **Free Care Program** (တၢ်ကွၢ်ထွဲတလၢ်အပူၤတၢ်တီၢ်ကျဲၤ) န့ၣ်လီၤ ဒ်ပုၤဒီးန့ၢ်စ့ဆိၣ်ထွဲတဖၣ်အံၤအသိး, **Children’s** ကဘၣ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤတၢ်အဂီၢ် ထံးခိၣ်ဘိ, တၢ်ကူစါဆူၣ်ချ့အလီၢ်အိၣ်, တၢ်မၤစၢၤတၢ်ဆါဟံၣ်အပတီၢ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ထၢတၢ်အလဲလၢတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးပုၤတဂၤလၢ်လၢ်အဂီၢ်န့ၣ် လီၤ လၢတၢ်ကြးဝဲဒီး **HCAP** အဂီၢ်ပုၤဆါ/ဟံၣ်ဖိဃီဖိကဘၣ်မၤလၢပုၤတၢ်လိာ်လၢ်တဖၣ်အံၤ-

- ပုၤအိၣ်ဆိးဖဲ **Ohio** အပူၤ,
- အိၣ်ဒီးဖဲဒ်ဒရၢၣ်ကီၢ်စၢ်ဖျိတၢ်ဟဲန့ၣ်ပတီၢ်ခဲလၢ်ခဲဆ့ မ့တမ့ၢ် စ့ၢ်န့ၢ်အန့ၣ်
- တဘၣ်မ့ၢ်ပုၤဒီးန့ၢ် **Medicaid** တၢ်မၤစၢၤ, ဒီး
- ပတံထီၣ်ဝဲဒ် **Medicaid** ဒီးအတဘၣ်တၢ်ဂ့ၢ်လိာ်အီၤလၢတၢ်ဂ့ၢ်လိာ်တဖၣ်အံၤ-
 - တလူၤဟံၣ်မၤထွဲဝဲဒီးလံာ်ပတံအတၢ်မၤကျိၤကျဲၤတဖၣ်
 - တဟ့ၣ်လီၤလံာ်တီၢ်လံာ်မိလၢတၢ်ဃုထီၣ်အီၤ

လၢတၢ်ကလံာ်နီၣ်အီၤလၢ **HCAP** အဂီၢ်ပုၤဆါ မ့တမ့ၢ် အချၢ်စးဖိးသဲးစးတဂၤကဘၣ်မၤပုၤကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအလံာ်ပတံလၢအမၤနီၣ်မၤဃါဝဲဒ်တၢ် ဟဲန့ၣ်ခဲလၢ်ခဲဆ့ဒီးဟံၣ်ဖိဃီဖိနီၣ်ဂံၢ်, ဃုာ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်အဂၤတမံၤမဲၤန့ၣ်လီၤ။ **Children’s** ကဆူၣ်ထီၣ်ဝဲဒ်တၢ်ဃုထီၣ်တဖၣ်လၢတၢ်ဆါဟံၣ်တၢ်ဖဲတၢ်မၤ လၢပုၤဆါဒီးပုၤအဂၤတဖၣ်လၢအဟ့ၣ်တၢ်ဘျးတၢ်လဲၤတဖၣ်အအိၣ်ဒ်အတၢ်မၤကျိၤကျဲၤညိၣ်န့ၢ်အသိးန့ၣ်လီၤ။ တၢ်မ့ၢ်ထံၣ်န့ၢ်ဝဲလၢပုၤဆါကြးဝဲဒီး **HCAP**, **Children’s** ကဟ့ၣ်ကဒါက့ၤစ့လၢပုၤဆါ မ့တမ့ၢ် ဟံၣ်ဖိဃီဖိဟ့ၣ်ဟဲလၢ **HCAP** တၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်မၤစၢၤတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ။

HCAP တအုၣ်ကီၤလုၢ်ဘၢဝဲဒ်တၢ်ကူကွဲးဟံးန့ၢ်မၤပုၤနီၣ်ခိက့ၢ်ဂီၢ်တၢ်ဖဲတၢ်မၤ, တၢ်ထၢကသံၣ်သရၣ်အပူၤ, သိလုၣ်တီၣ်ဆူၣ်ပုၤဆါဒီးတၢ်လၢအမၤညိၣ် ထီၣ်စၢၤပုၤဆါတၢ်လိာ်တမံၤမဲၤ, ဒ်အမ့ၢ်လီၤတဲစိ, တၢ်ပတုၣ်သိလုၣ်လီၢ်, တၢ်ဂီၤမူ, ဒီးနီၣ်ကစၢ်တၢ်ဖိတၢ်လံၤတမံၤမဲၤန့ၣ်ဘၣ်လီၤ။ လၢပုၤကြးဝဲဒီး **HCAP** တ ဂၤလၢ်လၢ်အဂီၢ်, **Children’s** ကဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤ **Children’s** တၢ်ဟ့ၣ်သးကညိၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲ **100%** လၢတၢ်လဲၤလိာ်ဘျီဘၣ်ဝဲလၢတၢ်ဖဲတၢ်မၤအ ဂၤတမံၤလၢ်လၢ်လၢ **Children’s** ထၢတုၣ်လံၤဝဲစ့ကဒွဲစ့စီၣ်ရီၤန့ၣ်လီၤ။ ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ပုၤဆါပတံထီၣ် **HCAP** န့ၢ်တုၤလၢသးန့ၣ်ဖဲတၢ် ဟံၣ်ဖျါစ့ကဒွဲစ့စီၣ်ရီၤလၢတၢ်ကျဲၤဟံၣ် လီၤခဲဘျီတဘျီဝဲအလီၢ်ခဲန့ၣ်လီၤ။

CHILDREN’S တၢ်ဟ့ၣ်သးကညိၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲအတၢ်တီၢ်ကျဲၤ (CHILDREN’S CHARITY CARE PROGRAM)

Akron Children’s Charity Care Program ဟ့ၣ်မၤစၢၤဝဲဒ်ဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ်လၢအတကြးဝဲဒီး **HCAP** အဂီၢ်, ဘၣ်ဆၣ်မ့ၢ်ပုၤလၢအ တၢ်ဟဲန့ၣ်ခဲလၢ်ခဲဆ့ဖဲ ဖဲဒ်ဒရၢၣ်ကီၢ်စၢ်ဖျိတၢ်ဟဲန့ၣ်ပတီၢ် **101%** ဒီး **400%** အဘၣ်စၢၤန့ၣ်လီၤ။ လၢတၢ်ကြးဝဲဒီး **Children’s Charity Care Program** အဂီၢ်, ပုၤပတံထီၣ်တၢ်ဖိကဘၣ်မ့ၢ်-

- ခဲအံၤတအိၣ်လၢ **Medicaid** တၢ်မၤစၢၤ မ့တမ့ၢ် ကြးဝဲဒီး **Medicaid** တၢ်မၤစၢၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဂ့ၢ်လိာ်အီၤလၢ တၢ်ဂ့ၢ်လိာ်တဖၣ်အံၤ-
 - တလူၤဟံၣ်မၤထွဲဝဲဒီးလံာ်ပတံအတၢ်မၤကျိၤကျဲၤတဖၣ်
 - တဟ့ၣ်လီၤလံာ်တီၢ်လံာ်မိလၢတၢ်ဃုထီၣ်အီၤ
- ကြးဝဲဒီး **HCAP** တၢ်မၤစၢၤတမ့ၢ်ဖဲကတီၢ်အံၤ
- တအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤ
- အိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤဖဲ **Akron Children’s** ဆူၣ်ချ့တၢ်တီၢ်ကျဲၤအပုၤဘျးစဲအပူၤ (လၢတၢ်ဃုထၢရဲၣ်ကျဲၤလီၤတၢ်ဖဲတၢ်မၤတဖၣ်အဂီၢ်)

ပုလဲအကြီးဝဲဘဉ်ဝဲဒီး Children's Charity Care Program ကဒီးန့ၣ်တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤဖဲတၢ်ထၢစ့ၤကဒ့ၣ်စ့ၤအဖီခိၣ်ဒီးသန့ၤထီၣ်သးဖဲအတၢ်ဟဲန့ၣ်ဒီး အဟံၣ်ဖီဖီခိၣ်ဂံၢ်အဖီခိၣ်-

ပုၤအိၣ်ဆိးဖဲ OHIO အပူၤ		ပုၤအိၣ်ဆိးဖဲကီၢ်စ့ၣ်အချၢ	
ဟံၣ်ဖီဖီတၢ်ဟဲန့ၣ်ဒီးအမ့ၢ် ဖဲၣ်ဒရၢၣ်ကီၢ်စ့ၣ်တၢ်ဟဲန့ၣ် ပတီၢ်အ % အသိး	တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤ	ဟံၣ်ဖီဖီတၢ်ဟဲန့ၣ်ဒီးအမ့ၢ်ဖဲၣ်ဒရၢၣ်ကီၢ် စ့ၣ်တၢ်ဟဲန့ၣ်ပတီၢ်အ % အသိး	တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤ
101% တုၤလၢ 200% FPL	တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤဖဲတၢ် ထၢစ့ၤကဒ့ၣ်စ့ၤ အဖီခိၣ် 100%	101% တုၤလၢ 200% FPL	တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤဖဲတၢ်ထၢစ့ၤ စ့ၤအဖီခိၣ် 100%
201% တုၤလၢ 225% FPL	တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤဖဲ AGB အဖီခိၣ် 80%	201% တုၤလၢ 225% FPL	တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤဖဲ AGB အဖီခိၣ် 70%
226% တုၤလၢ 250% FPL	တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤဖဲ AGB အဖီခိၣ် 60%	226% တုၤလၢ 250% FPL	တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤဖဲ AGB အဖီခိၣ် 50%
251% တုၤလၢ 275% FPL	တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤဖဲ AGB အဖီခိၣ် 40%	251% တုၤလၢ 275% FPL	တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤဖဲ AGB အဖီခိၣ် 30%
276% တုၤလၢ 300% FPL	တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤဖဲ AGB အဖီခိၣ် 20%	276% တုၤလၢ 300% FPL	တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤဖဲ AGB အဖီခိၣ် 10%
301% တုၤလၢ 400% FPL	တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤဖဲ AGB အဖီခိၣ် 10%	301% တုၤလၢ 400% FPL	တၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤဖဲ AGB အဖီခိၣ် 5%

ပုလဲအဟံၣ်ဖီဖီတၢ်ဟဲန့ၣ်အိၣ်ဖဲ FPL အ 401% ဒီး 500% အဘၢၣ်စၢၤဒီးတၢ်ထၢစ့ၤကဒ့ၣ်စ့ၤအန့ၢ်ဒီးဟံၣ်ဖီဖီတၢ်ဟဲန့ၣ် 30% တၢ်ကဟံၣ်ပီၣ်ဝဲလၢ အမ့ၢ်တၢ်ကူစါဆူၣ်ချ့အတၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယာ်လၢကျဲသန့ၤအံၤအတၢ်ပညိၣ်တဖၣ်အဂီၢ် ဒီးဘဉ်သ့ၣ်သ့ၣ်အပတံၤသက့ၢ်ကညး Financial Assistance Committee (ကျိၣ်စ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤကမံးတံၢ်) လၢတၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤအဂီၢ်သ့ၣ်န့ၣ်လီၤ တၢ်ကသမံထံကွၢ်ကဒါက့ၢ်တၢ် ပတံၤသက့ၢ်ကညးအံၤအဂ့ၢ်ဒီးတၢ် ကမၤတၢ်ထုးစ့ၤလီၤစ့ၤအတၢ်ဆၢတံၢ်ခိဖျိ Financial Assistance Committee န့ၣ်လီၤ

FINANCIAL COUNSELING (တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးကျိၣ်စ့ၣ်ဝီ)

တၢ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤ Financial counseling (တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးကျိၣ်စ့ၣ်ဝီ) တၢ်ဖဲတၢ်မၤတဖၣ်လၢတၢ်မၤစၢၤဝဲဒၣ်ဟံၣ်ဖီဖီတဖၣ်လၢအဒီးန့ၢ် ဘဉ်ပုၤအဂၤတဖၣ်တၢ်အုၣ်ကီၢ်လၢအပာ်ဃုာ်ဒီးပနံၣ်တၢ်ကတၢ်အုၣ်ကီၢ်, Medicaid, HCAP, BCMH ဒီးကီၢ်စ့ၣ်ဒီးလီၢ်ကဝီၤအဂၤတဖၣ် အတၢ်တီၢ်ကျဲၤဃုာ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်စ့ၣ်ထွဲဒီးတၢ်တီၢ်မၤစၢၤတၢ်တီၢ်ကျဲၤတဖၣ် လၢတၢ်မၤလၢပုၤစၢၤတၢ်ကွၢ်ထွဲဆူၣ်ချ့အတၢ်လိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ တၢ်လီၢ်ဖဲလၢ တအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၢ်, ဒီး/မ့တမ့ၢ် နီၢ်ကစၢ်စ့ၣ်ဟဲန့ၣ်ဟးထီၣ်တဖၣ်ခိဖျိလၢဒိၣ်န့ၢ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဘဉ်လၢကဟ့ၣ်တၢ်အလဲအဂီၢ်, Financial Counseling အပုၤဘဉ်မူဘဉ်ဒါကလူၤထွဲစၢၤဝဲဒၣ်တၢ်ကြးဒီး Children's ကျိၣ်စ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ ပုၤတဂၤလၢလၢအအဲၣ်ဒီးပတံၤထီၣ်တၢ်မၤစၢၤ ပတံၤထီၣ်သ့ၣ်စ့ၢ်ကီးဝဲဖဲလီတဲစီဖီခိၣ်, လၢတၢ်ကိးလီတဲစီဖီ 330 543 2455, မ့တမ့ၢ် ဆုၤလီၤပရၢဆူ FinCounsel@akronchildrens.org, မ့တမ့ၢ် ပတံၤထီၣ်သ့ၣ်ခိဖျိအဝဲသ့ၣ် MyChart စ့ၤပုၤန့ၣ်လီၤ လၢန့ၣ်အမံၤညါ, ဟံၣ်ဖီဖီဒီးပုၤဆါတဖၣ်လၢထီၣ်လီၢ်လၢနီၢ်ကစၢ်သ့ၣ် Admitting Office ဖဲ တၢ်ဆါဟံၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဝဲလီၢ် (Main Hospital Building) သၢကထာတကထာဖဲ One Perkins Square, Akron, OH 44308 လၢတၢ် ကတိၤသကိးဒီးပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဘဉ်ဃးကျိၣ်စ့ၣ်ဝီန့ၣ်လီၤ

တၢ်ပတံၤထီၣ်ကျိၣ်စ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤ

ပုတကလုလင်ပတံထီၣ်ဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဖဲတၢ်လီၤတတီၤလၢလၢတၢ်ထၢစ့ကဒွဲစရီၤဒီးတၢ်ထၢဖျိၣ်တရံးစ့အလီၤန့ၣ်လီၤ။

ဖဲတၢ်သမံသမိးဝဲဒၣ်တၢ်

အခိၣ်ထံးခိၣ်ဘိကဲထီၣ်သးသ့အခါလၢအမ့ၢ်တၢ်ပၤဆၢဒ်အမ့ၢ်တၢ်တူၢ်လိာ်ဆိတၢ်မၤကျိၣ်ကျဲအကျိၣ်တခါအသိးဒီးဟံၣ်ဖိဖိလၢအကြးဒီးတၢ်မၤစၢၤတၢ်ကဆၢဒ်ခိၣ်အိၣ်အိၣ်ဆူပုၤဟ့ၣ်ကျိၣ်ဘၣ်ဃးကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီအိၣ်လၢတၢ်မၤစၢၤအိၣ်ဖဲတၢ်ဒုးန့ၣ်ဖျါထီၣ်ပုၤအဂၤတဖုအတၢ်အုၣ်ကီၤကဲထီၣ်သးသ့အတၢ်ခွဲးဂ့ၢ်ယာ်ဘၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ။ ဖဲတၢ်တူၢ်လိာ်ဝဲဒၣ်တၢ်ထၢစ့ကဒွဲစရီၤဒီးတၢ်ထၢဖျိၣ်စ့အတၢ်မၤကျိၣ်ကျဲဝဲအလီၤခဲ, ပုၤဟ့ၣ်ကျိၣ်ဘၣ်ဃးကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီ, တၢ်မၤစၢၤပုၤဆါကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်ဖဲတၢ်မၤအခါဒီးဒီးပုၤဆါတၢ်ဖိလၢအဒီးန့ၢ်တၢ်စိကမီၤတဖၣ်ကသမံထံကွၢ်ဝဲဒၣ်စ့ကဒွဲစရီၤဒီးကျိၣ်စ့အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်လၢတၢ်ဒုးန့ၣ်ဖျါထီၣ်ဟံၣ်ဖိဖိတဖၣ်လၢဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်အဝဲသ့ၣ်ကကြးဝဲဒီးကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအဂ့ၢ်ဒီးတၢ်ကဆဲးကျိးဝဲဒၣ်ဟံၣ်ဖိဖိသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤဖဲလံာ်ပတံအတၢ်မၤကျိၣ်ကျဲပုၤန့ၣ်လီၤ။

ပုၤပတံထီၣ်တၢ်ဖိတဖၣ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်ထီၣ်လံာ်တီၤလံာ်မိလၢတၢ်သမံထံဟံၣ်ဂၢ်ဟံၣ်ကျိၣ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်ဆါတံာ်တၢ်ကြးဒီးခွဲးယာ်အဂ့ၢ်, ဃုာ်ဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်ကဲထံဖိကိာ်ဖိ, တၢ်အိၣ်ဆိးဒီးတၢ်ဟဲန့ၣ်အဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ။ **Children's** ကၢၤဃာ်ခွဲးယာ်လၢတၢ်ဃုထီၣ်လံာ်တီၤလံာ်မိလၢလံာ်အံၤလၢတၢ်သမံသမိးဟံၣ်ဂၢ်ဟံၣ်ကျိၣ်ဝဲအဂီၢ်-

- နီၢ်ကစၢ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီလံာ်ဟံၣ်ဖျါတဖၣ်
- ပုၤမၤတၢ်ဖိဘူးလဲအလံာ်ဟံၣ်ဖျါတဖၣ်
- **W-2** ဖဲတယာ်ဒီးဘၣ်အဂ့ၢ်
- ဖဲၣ်ဒရၢၣ်ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ခိတၢ်သွဲအလံာ်တကီၢ်ဒိဖဲတယာ်ဒီးဘၣ်အဂ့ၢ်
- စ့တၢ်စရီၤအလံာ်ဟံၣ်ဖျါတဖၣ်
- လံာ်တီၤလံာ်မိအတၢ်ကီၢ်ဒိအဂၤတဖၣ်လၢအဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤတၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဟဲန့ၣ်အဂ့ၢ်

မ့ၢ်တအိၣ်ဒီးတၢ်တမံမံလၢအဖျါဖဲထဲအံၤဘၣ်န့ၣ်, တၢ်ကတီၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကွဲးဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်ဟဲန့ၣ်အလံာ်ဟံၣ်ဖျါခိဖျါပုၤဆါ မ့တမ့ၢ် ခၢၣ်စးဖိးသဲစး တၢ်ဂၤကဘၣ်တၢ်တူၢ်လိာ်အိၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်န့ၣ်လီၤ။ တၢ်ကတီၤဝဲဒၣ်လံာ်ဟံၣ်ဖျါတဖၣ်အဂ့ၢ် ကဘၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်သးဒီး တၢ်မၤနီၣ်မၤဃါခိဖျါပုၤဟ့ၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီ, မ့တမ့ၢ် ခၢၣ်စးလၢအကြးဝဲဘၣ်ဝဲတၢ်ဂၤန့ၣ်လီၤ။

တၢ်ကဘၣ်ဆုၤထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤလၢအလီၤဆီလိာ်သးဖဲတၢ်တူၢ်လိာ်ပုၤဆါထီၣ်တၢ်ဆါဟံၣ်တဘျီစ့စ့အဂီၢ်, မ့တမ့ၢ်ဘၣ်လၢတၢ်ဆုၤထီၣ်ကဒါက့ၤပုၤဆါဖဲအတၢ်စ့ၣ်လီၤတၢ်ဆါဟံၣ်ဝဲအလီၤခဲ **45** သီအတီၢ်ပုၤလၢအတၢ်အိၣ်သးတမံဃီအဂီၢ်အယိန့ၣ်လီၤ။ တၢ်ပတံထီၣ်ပုၤဆါလၢတၢ်ချၢအကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်ကဲထီၣ်သးသ့ဝဲ **90** သီစးထီၣ်ဖဲတၢ်မၤစၢၤအခိၣ်ထံးကတၢ်အမ့ၢ်န့ၣ်လီၤ။

လံာ်ပတံထီၣ်လၢအတလၢပုၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်တမၤပုၤအီၤတဖၣ်

တၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤမ့ၢ်တလၢပုၤဘၣ်န့ၣ်, ပုၤဟ့ၣ်ကျိၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီကဒုးသ့ၣ်ညါဝဲဒၣ်ပုၤပတံထီၣ်တၢ်ဖိဒီးတိစၢၤမၤစၢၤအီၤလၢတၢ်မၤပုၤဒီးတၢ်ဆုၤထီၣ်ကဒါက့ၤလံာ်ပတံအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ။ လၢတၢ်ဒီးန့ၢ်လံာ်ပတံတလၢပုၤအဖီခိၣ်, **Children's** ကဆိကတီၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်ထၢဖျိၣ်စ့လီၤဆီအတၢ်ဖဲတၢ်မၤတဖၣ်, မ့ၢ်အိၣ်, ဖဲတၢ်အိၣ်ခိးဝဲဒၣ်ပုၤဆါအဟံၣ်ဖိဖိအတၢ်ဆုၤထီၣ်လံာ်ပတံလၢပုၤအခါဒီးဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်လၢတၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ။ မ့ၢ်တအိၣ်ဒီးတၢ်တဲဆါကဒါက့ၤဖဲ **30** သီအတီၢ်ပုၤဘၣ်န့ၣ်, **ECAs** ကစးထီၣ်မၤကဒါက့ၤလၢအခိၣ်ထံးန့ၣ်လီၤ။ **Children's** ဂ့ၢ်လိာ်သမၤဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤလၢအခိၣ်ဖဲကျဲသန့အံၤအဖီလံာ်လၢပုၤတၢ်လၢလၢအတၢ်ဟံၣ်တုၢ်ကွံာ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်လၢတၢ်တဃုထီၣ်ဖဲကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအလံာ်ပတံအံၤအပူၤန့ၣ်လီၤ။

တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ

တၢ်ကမၤဝဲဒၣ်လံာ်ပတံလၢကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအကျိၣ်ကျဲတဖၣ်အဂီၢ်ဒိတၢ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်အခိၣ်ထံးခိၣ်ဘိအသိးန့ၣ်လီၤ။ တၢ်ကဒုးသ့ၣ်ညါပုၤပတံထီၣ်တၢ်ဖိတဖၣ်လၢတၢ်ဆါတံာ်ဘၣ်ဃးတၢ်ကြးဒီး **HCAP** မ့တမ့ၢ် **Children's Charity Care Program** အဂ့ၢ်, ဒီးဖဲမ့ၢ်အိၣ်အခါတၢ်ကထုးစ့ၤလီၤစ့လၢတၢ်မ့ၢ်လၢဝဲလၢတၢ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်အလဲန့ၣ်လီၤ။ တၢ်ကဟ့ၣ်ကဒါက့ၤစ့လၢပုၤပတံထီၣ်တၢ်ဖိအနီၢ်ကစၢ်ဒၣ်ဝဲဟ့ၣ်အလဲတဖၣ်ဖဲတၢ်တူၢ်လိာ်အီၤလၢ **HCAP** အခါန့ၣ်လီၤ။

ပုၤပတံထီၣ်တၢ်ဖိလၢအတကြးဒီးကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်တၢ်ကဟ့ၣ်ကျိၣ်အီၤလၢအကဃုထၢတၢ်မၤစၢၤအဂၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ။

တၢ်ကွၢ်ထံဆိမိၣ်တၢ်မၤဖျိထီၣ်တၢ်မၤသးတဖၣ်အဂ့ၢ်

တၢ်မ့ၢ်တထီၣ်ဘးဝဲဒ်နီၣ်ထီၣ်ဖဲထးအသးဘၣ်န့ၣ်, ပုၤဆါ/ဟံၣ်ဖိဃီဖိကကြးဒီးဝဲဒီးကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဖဲတၢ်ဂ့ၢ်တခါဘၣ်တခါအဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ. ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကအိၣ်ဒီးတၢ်မၤဖဲထီၣ်စၢၤတၢ်မၤသးတဖၣ်ဖဲဟံၣ်ဖိဃီဖိမ့ၢ်တကြးဒီး **Children’s Charity Care Program** အခါဒီးသန့ၤထီၣ်သးဖဲတၢ်ဟဲန့ၣ်တခါဧၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ်ဆိးအဖီခိၣ်, ဘၣ်ဆၣ်ဖဲတၢ်လူၤထွဲတၢ်ဟ့ၣ်ဘူးလဲကတြီမၤတံၢ်တံၢ်ဝဲဒ်ပုၤဆါ မ့တမ့ၢ် အဟံၣ်ဖိဃီဖိတၢ်အိၣ်မ့ၢ်အိၣ်ပၤအလီၤ မ့တမ့ၢ် ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ကီၢ်တၢ်ခဲလၢပုၤဆါ မ့တမ့ၢ် ဟံၣ်ဖိဃီဖိအဂီၢ် (အဒိ, တၢ်ဖဲတၢ်မၤတအိၣ်, ဒီးအဂၤတဖၣ်)န့ၣ်လီၤ. လံာ်ပတံၢ်ထီၣ်တဖၣ်လၢပုၤဆါလၢအိၣ်ဒီး တၢ်မၤဖဲထီၣ်စၢၤတၢ်မၤသးတဖၣ်တၢ်ကဆၢယီဝဲလီၤလီၤဆူ **Financial Assistance Committee** အအိၣ်လၢတၢ်ကကွၢ်ထံဆိမိၣ်ဝဲလၢအဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. ကမံးတံာ်က ကွၢ်ထံဆိမိၣ်တၢ်မၤသးနီၣ်နီၣ်အဂ့ၢ်ဃုာ်ဒီးတအိၣ်ဒီးတၢ်ဟံၣ်နီၣ်ဖဲစ့ဟဲန့ၣ်ဟးထီၣ်အတၢ်ဘၣ်ထွဲလၢတၢ်ဟဲန့ၣ်, တၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်ဒီးဒုးကမၢ်လၢအအိၣ်ဟံၣ်တဖၣ်, တၢ်တီၢ်ကျဲၤတၢ်ကူၤစါဆူၣ်ချ့တၢ်လၢာ်ဘျုးလၢာ်စ့ၤ, တၢ်အိၣ်ဆိးအတၢ်လၢာ်ဘျုးလၢာ်စ့ၤ, ဒီးတၢ်ဒီးန့ၢ်တၢ်ဟဲန့ၣ်လၢအကဲထီၣ်သးသ့တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မ့ၢ်မၤဝဲတၢ်ဟ့ၣ်ဘူးလဲလၢနီၣ်ကစၢ်န့ၣ်, တအိၣ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်ကဒါက့ၤစ့ မ့တမ့ၢ်တၢ်ကမၤတၢ်ဆၢခီအကျိၤ ကျဲတဖၣ်ဖဲတၢ်မၤဖဲထီၣ်စၢၤတၢ်မၤသးတဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ဆၢတံာ်ဖဲတၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကွၢ်ထွဲအပူၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ပတံၢ်သကွၢ်ကညးလၢတၢ်ကကွၢ်ထံဆိမိၣ်တၢ်မၤဖဲထီၣ်စၢၤတၢ်မၤသးတဖၣ်အပူၤဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်တၢ်ကဆၢထီၣ်ခိၣ်ဖျိတၢ်ဆဲးကျိးပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝိဖဲ **330-543-2455** မ့တမ့ၢ် ဆၢလီပရၢဆူ FinCounsel@akronchildrens.org န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ကွၢ်ထွဲပၤဆၢကျဲသန့အံၤ

တၢ်မၤဝဲဒ်တၢ်ကွၢ်ဘျီဘၣ်/တၢ်ဆီတလဲဖဲကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအကျဲသန့အံၤအပူၤတၢ်ကဘၣ်တူၢ်လိာ်အီၤခိၣ်ဖျိ **Akron Children’s** တၢ်ဆါဟံၣ်ကျိၣ်စ့ကမံးတံာ်အပူၤန့ၣ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

လံာ်လၢတၢ်ဘျးစဲဃုာ်တဖၣ်-

- တၢ်ဒုးပာ်ဃုာ်ပုၤရဲၣ်ကျဲၤမၤစၢၤတၢ်ဖိတဖၣ်အမံၤစရီ
- HCAP ဒီး **Charity Sliding Fee Schedule** (တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤလီၤတၢ်သးယံာ်ထီၣ်တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤဘူးလဲ)
- HCAP ဒီး **Charity Care Examples** (တၢ်ဟ့ၣ်သးကညီၤတၢ်ကွၢ်ထွဲအဒိအတံာ်တဖၣ်)